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Onderwerp: Vervolgvragen gevolgen van het afsteken van vuurwerk 
tijdens de jaarwisseling. 

Type vraag:   informatieve/technische vraag
  artikel 33-vraag

Beantwoording (alléén bij  
informatieve/technische 
vragen)

  Ja, kan verspreid via mail / app
  Nee, antwoord alleen naar mijzelf

Inleiding/aanleiding:

In januari 2024 hebben de fracties van GroenLinks, PvdA en ChristenUnie 
schriftelijke vragen gesteld over de gevolgen en trends van het afsteken van 
vuurwerk tijdens de jaarwisseling. Wij hebben na de beantwoording nog een 
aantal vragen aan het college. Voor GroenLinks, PvdA en CU is het belangrijk, 
zeker met de toenemende ambities van de groei van Dronten, dat de cijfers wel 
bekend worden gemaakt. 

Vragen:

1. Het college heeft aangegeven in de beantwoording dat de gemeente en 
politie geen algemene cijfers hebben van letsel aan mens en dier door 
vuurwerk. Is het college bereid om ervoor te zorgen dat die cijfers worden 
bijgehouden door de gemeente en politie vanaf de jaarwisseling van 
2024/2025?

2. Het college heeft ook aangegeven bij de beantwoording dat gemeente en 
Omgevingsdienst, Gooi en Vechtstreek geen cijfers bijhouden als het gaat 
om belasting van het milieu door het afsteken van vuurwerk. Is het college 
bereid om in gesprek te gaan met gemeenten betrokken bij de 
Omgevingsdienst, Gooi en Vechtstreek om ervoor te zorgen dat er meer 
inzichtelijk wordt gemaakt over de belasting voor het milieu door het 
afsteken van vuurwerk? 



3. In 2023-2024 waren er tien officiële meldingen van overlast. Sommige 
inwoners geven aan dat ze wel klachten hebben maar dat melden geen zin 
lijkt te hebben door uitblijven van acties. Is het college bereid om rond de 
tijd van oud en nieuw de procedure van melden van overlast door 
vuurwerk nadrukkelijk onder de aandacht te brengen van inwoners zodat 
ze weten waar ze naartoe kunnen met hun verhaal?

4. Het college heeft aangegeven dat de politie niet de cijfers deelt over het in 
beslag genomen illegaal vuurwerk in de gemeente Dronten. Wat is de 
reden van het niet delen en waarom is dat wel mogelijk in andere 
gemeente? Is het college bereid om die cijfers op te halen bij de politie? 
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